
Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
 
 
 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. február 23-án, csütörtökön 
18.00 órakor megtartott közös testületi ülésén.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vácrátót 
 
1/A/2012. (II.23.) számú határozat: Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek Elek Tagiskola  
      2012. évi költségvetése. 
 
 
 
 
Vácduka 
 
26/2012. (II.23.) számú határozat: Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek Elek Tagiskola  
           2012. évi költségvetése. 
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Vácrátót - Vácduka Községek Önkormányzatának 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót és Vácduka Község Önkormányzat Képviselő-testületeinek 2011. február 
17-én, csütörtökön 17.00 órakor tartott közös testületi ülésén. 
 
A közös testületi ülés helye: Petőfi Sándor Általános Iskola 

2163 Vácrátót, Petőfi tér 6-8. 
 
Vácrátót részéről jelen vannak: Garamszegi Géza  polgármester 
     Papp István   alpolgármester 
     Csonka Ferencné  képviselő 

Horváth Mátyás  képviselő 
Monori Szilárd  képviselő 
Wildmann Erika  képviselő 
 
Matyó Anikó   jegyző 

 
Vácduka részéről jelen vannak: Vágó Sándor   polgármester 
     Csepreginé Nagy G. Ildikó alpolgármester 

Dukai László   képviselő 
     Herczeg Béla   képviselő 
     Makkos László Tamás képviselő 
     Marcinka János  képviselő 
     Víg János Károly  képvsielő 
            
     dr. Erős Emese  jegyző 
 
Meghívott vendégek:   Horváth Jánosné  pénzügyi előadó 
     Toldi Péter   igazgató 
     Molnárné Horvát Ágnes igazgató helyettes 
     Törtei Sándor    tagintézmény vezető 
 
Igazoltan távol van Vácrátót részéről: Bolvári Attila  képviselő 
 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 

 
Garamszegi Géza vácrátóti polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 
vácrátóti Képviselő-testület 6 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte 
Csonka Ferencné képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontot.  
 
A vácrátóti Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontra tett 
javaslatokat egyhangú 6 igen szavazattal elfogadta. 
 
Vágó Sándor vácdukai polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 
vácdukai Képviselő-testület 7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte 
Herczeg Béla képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontot.  
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A vácdukai Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a napirendi pontra tett 
javaslatokat egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta. 
 

Vágó Sándor vácdukai polgármester felkérte Garamszegi Géza vácrátóti polgármestert a 
közös testületi ülés levezetésére. 
 

A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 

Napirendi pont: 
 

1./ Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek Elek Tagiskola 2012. évi költségvetése. 
 
1./ Napirend: 
Tárgya: Petőfi Sándor Általános Iskola és Benedek Elek Tagiskola 2012. évi 
költségvetése 
 

Garamszegi Géza vácrátóti polgármester elmondta, hogy a költségvetést a vácrátóti pénzügyi 
előadók készítették el az igazgatóval, az igazgató helyettessel és a tagintézmény vezetőjével. 
Ezúton is megköszöni munkájukat. Az írásos anyagot mindenkinek megküldték. A 
költségvetési szakfeladatokon próbáltak minimum összeggel tervezni. Az iskolaintegráció az 
elmúlt 4 évben is sikeres volt, jól működött, reméli, hogy a vácdukai képviselő-testület is így 
gondolja ezt. Az integráció óta a tanárok utaznak. Felkérte Toldi Péter iskolaigazgatót a 
tájékoztatásra, a tervezet kiegészítésére. 
 
Toldi Péter iskolaigazgató tájékoztatásként elmondta, hogy írásbeli tájékoztatást készített a 
költségvetéshez, melyben megindokolja az abban szereplő adatokat. A költségvetés 70-80 %-
át a személyi bérek teszik ki. Az intézmény fenntartásának a költségeit az Önkormányzatok 
maguk fizetik. A költségvetésben a tavalyi évhez képest nem túl sok változtatás történt, 
megpróbáltak azonos összegekkel kalkulálni. A vácdukai testület által feltett kérdésekre 
írásban már megküldte a választ.  
 
Garamszegi Géza vácrátóti polgármester ismertette, hogy a TÁMOP pályázat a tavalyi évben 
problémamentesen lezárult. Megköszönte a vácdukai testületnek, hogy mindig időben utalták 
át a rájuk eső összegeket a hivatalnak, így pénzügyi téren egyszer sem volt fennakadás. A 
pályázattal kapcsolatos szakmai kérdésekbe nem kíván belefolyni, de tudomása szerint ezen a 
téren is minden jól működött minden. 
 
Vágó Sándor vácdukai polgármester közölte, hogy Vácduka Képviselő-testülete is 
megtárgyalta a költségvetés tervezetet. Vácduka testülete az elkészített költségvetést el tudja 
fogadni. Szeretnék azonban bekérni a tantárgyfelosztást, ugyanis szakértővel meg kívánják 
azt vizsgáltatni. Amennyiben a szakértő azt állapítja meg, hogy minden rendben, akkor 
elfogadják azt, ha valami probléma adódna, akkor költségvetés módosítást fognak kérni. 
Sajnos minden fillér számít Vácdukán, ezért szeretnék a tantárgy felosztást szakértővel 
véleményeztetni. 
 
Toldi Péter iskolaigazgató elmondta, hogy nincs semmi akadálya, hogy átadja a 
tantárgyfelosztást a vácdukai testületnek. 
 
Vágó Sándor vácdukai polgármester kijelentette, hogy Vácduka részéről egyedül az Erzsébet 
utalvány megállapítás nem fogadható el. 
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Garamszegi Géza vácrátóti polgármester hozzátette, hogy Vácrátót részéről is úgy gondolták, 
hogy beteszik az utalvány adásának lehetőségét a költségvetésbe, de egyelőre még nem fizetik 
azt ki, csak esetleg a II. félévben, ha lesz rá anyagilag lehetőségük. Örül annak, hogy 
egyformán gondolkodik a két testület, a lehetőséget azonban nem szerették volna teljes 
mértékben kizárni. Feszültséget okozott volna a dolgozók között, ha a két testület nem 
egységes ebben a témában.   
 
Vágó Sándor vácdukai polgármester kijelentette, hogy amennyiben az Erzsébet utalvány nem 
kerül kifizetésre, akkor a vácdukai testület el tudja fogadni az iskolai közös költségvetést.  
 

Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy az intézmény pedagógusai jól képzettek 
ennek mindenképpen örülni kell.  
 

Toldi Péter iskolaigazgató örömteli dolog az is, hogy az integráció kezdetén 80 fő volt a 
vácdukai gyereklétszám az iskolában, ez már elérte a 115 főt. Örvendetes dolog, hogy 
gyarapszik a létszám és az is nagyon jó dolog, hogy sok a tehetséges gyermek az iskolában, 
de ugyanez jellemző a vácrátóti gyermekekre is. 
 

Molnárné Horváth Ágnes iskolaigazgató helyettes véleménye szerint is sok jó oldala van az 
integrációnak pl: közös programok szervezése, szakos ellátottság. 
 

Horváth Jánosné pénzügyi előadó megkérdezte, hogy most akkor teljes mértékben ki kell 
venniük az Erzsébet-utalványt a költségvetésből, vagy esetleg benne maradhat a lehetőség? 
 

Vágó Sándor vácdukai polgármester szerint az Erzsébet-utalvány adásának lehetőségét 
mindenképpen benne kell hagyni a költségvetésbe, mert ha a II. félévben úgy állnak az 
Önkormányzatok anyagilag akkor esetleg ki lehet azt adni a dolgozóknak. 
 

Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy örül annak, hogy az integráció jól sikerült, igaz 
az elején nagyon sok kritikát kaptak ezzel kapcsolatban, mind a helyi lakosoktól, mind pedig 
az akkori vácdukai testülettől.  
 

Garamszegi Géza vácrátóti polgármester megkérdezte a vácrátóti Képviselő-testületet, hogy 
van-e kérdésük a közös fenntartású intézmény költségvetésével kapcsolatban.  
 

Mivel a testület részéről más hozzászólás nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot.  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/A/2012. (II. 23.) számú 
határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Petőfi Sándor Általános Iskola és 
Benedek Elek Tagiskola 2012. évi költségvetését megismerte és azt a mellékletben foglaltak 
szerint elfogadja. 
 

  Határidő: azonnal   Felelős: polgármester 
 

Vágó Sándor vácdukai polgármester megkérdezte a vácdukai Képviselő-testületet, hogy van-e 
kérdésük a közös költségvetéssel kapcsolatban.   
 
Mivel a testület részéről más hozzászólás nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot.  
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Vácduka Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Vácduka Község Önkormányzat Képviselő-testületének 26/2012. (II. 23.)  
számú határozata: 

Vácduka Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Petőfi Sándor Általános Iskola és 
Benedek Elek Tagiskola 2012. évi költségvetését megismerte és azt a mellékletben foglaltak 
szerint elfogadja. 
 
  Határidő: azonnal   Felelős: polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester rövid tájékoztatást adott a vácrátóti és vácdukai testületeknek 
a csatorna beruházás jelenlegi állásáról. Megjegyezte, hogy a vácdukai polgármester úr ügyes 
volt, mert sikerült elérnie, hogy Vácduka főútja teljes szélességében aszfaltozásra kerüljön. 
Elmondta továbbá, hogy mindent meg fog tenni annak érdekében, hogy Vácrátóton is 
megoldódjon a főút helyreállítása, valamint a csatorna beruházás pénzügyi elszámolása 
rendben lezáruljon. 
 

Garamszegi Géza vácrátóti polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt 
megköszönte a vácdukai Képviselő-testületnek a megjelenést és a közös testületi ülést 
bezárta. 
 
 

Kmf. 
 

 Garamszegi Géza                 Vágó Sándor   
    vácrátóti polgármester                  vácdukai polgármester 
  
 
 
 
    Matyó Anikó   Hegyi Ágnes körjegyző megbízásából: dr. Erős Emese 
 vácrátóti jegyző vácdukai aljegyző 
 
 
 
 
 Csonka Ferencné     Herczeg Béla  
         vácrátóti jegyzőkönyv-hitelesítő        vácdukai jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 


